

Date: March 12, 2024

Ref: MAZAYA/IR/L51/2024

Mr. Nasser A. Al-Abdulghani

Director Market Operation & Control

Qatar Exchange

التاريخ: 12 مارس 2024

الإشارة: MAZAYA/IR/L51/2024

المحترم،

السيد/ ناصر عبد الله العبد الغني

مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة

بورصة قطر

**Subject: Ordinary & Extra Ordinary General
Assembly Meeting for the year 2023**

**الموضوع: اجتماع الجمعية العامة العادية وغير
العادية للعام 2023**

Kindly be informed that the Ordinary and Extra Ordinary General Assembly meeting for Mazaya Real Estate Development was not held on Tuesday, March 12, 2024, at 09:30 pm Via Zoom cloud meetings for the non-availability of the required quorum. Therefore, the next meeting will be held on Tuesday, March 19, 2024, at 9:30 pm Via Zoom cloud meetings in Mazaya offices.

يرجى التكرم بالإحاطة والعلم بأنه لم يتم انعقاد اجتماع الجمعية العامة العادية وغير العادية لشركة مزايا للتطوير العقاري في الموعد المقرر اليوم الثلاثاء الموافق 12 مارس 2024 الساعة التاسعة والنصف مساءً (9:30 م) وذلك لعدم اكتمال النصاب القانوني. وعليه، سوف يتم عقد اجتماع ثانٍ في الموعد الاحتياطي المقرر يوم الثلاثاء الموافق 19 مارس 2024 الساعة التاسعة والنصف مساءً (9:30 م) إلكترونياً عبر منصة (زووم) وذلك بمقر الشركة.

To participate in the meeting, the shareholders can send an e-mail message and attach a copy of the supporting documents, the individuals' mobile phone number and a copy of delegation of authority and the supporting documents for representatives of individuals and legal entities, to the email address:

وللمشاركة في الاجتماع البديل يمكن للمساهمين ارسال رسالة بالبريد الالكتروني ورفاق صورة من المستندات الثبوتية ورقم الهاتف الجوال للأفراد وصورة من التفويض والمستندات الداعمة لممثلي الأفراد والجهات الاعتبارية، إلى العنوان الالكتروني:

ir@mazayaqatar.com

ir@mazayaqatar.com

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق التحية ،،،

Mohammed M. Al-Qadi

Manager, Communication & IR

CC: a. Qatar Financial Markets Authority
b. EDAA

محمد مصطفى القاضي

مدير التواصل وعلاقات المستثمرين

نسخه: أ. هيئة قطر للأسواق المالية
ب. شركة إيداع



VISIT OUR WEBSITE

DOHA, QATAR
P.O. Box 18132
West Bay
CR: 38173

Paid-up capital: QAR 1,000,000,000

TORNADO TOWER
10th Floor
Tel: +974 40121212
Fax: +974 40121213
info@mazayaqatar.com